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Every ninety years, twelve gods incarnate as humans. They are loved. They are hated.
In two years, they are dead. The team behind critically thermonuclear floor-fillers
Young Avengers and Phonogram reunite to start a new, ongoing, superhero fantasy
with a beautiful, oversized issue. Welcome to The Wicked + The Divine, where gods are
the ultimate pop stars and pop stars are the ultimate gods. But remember: just
because you're immortal, doesn't mean you're going to live forever.

作者介绍: 

Kieron Gillen is a British writer and journalist best known for his work in comics and
entertainment media.
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001-005 设定蛮有趣

-----------------------------
我没怎么看懂，但不由自主TPB全买了……画面和上色很酷

-----------------------------
另一种视角的 American Gods，把镜头聚焦到充满 diversity
的音乐偶像和狂热的粉丝群体，以神迹引领众人的古老地下结社面对现代媒体和社交网
络的冲击。大量流行文化的 neta 和 pun 似乎是速朽的，但歌手潮起潮落，archtype is
always there，反倒是漫画中社交网络的代表 Vine 早已离开舞台。

-----------------------------
感谢海洋动漫的汉化。各种冷嘲热讽的语气和比喻的修辞让英语渣如我苦不堪言。到后
半段才稍微摸到一点故事的脉络。故事有潜力，应该会读下去。

-----------------------------
很好看了！人设做的很有吸引力，故弄玄虚玩儿的也是一级好，我猜每个神的符号居然
猜出了解谜游戏感

-----------------------------
Finished in one day. Smooth storytelling. Very current, pop culture, teenager like and
whatnot - just great. Nothing particular genius about the art, tho.

-----------------------------
makes me wish I was more of a music nerd, such a vertigo book.

-----------------------------
https://book.douban.com/review/8693341/

-----------------------------
love love love

-----------------------------
预言，是我们正在目睹的娱乐juan



-----------------------------
唯一不足，结局或许过于平淡，也许你可以说在外传里早就已经有提示，也许是我还太
年轻不能体会得到…但我觉得这一切应该更加精彩刺激不平凡，虽然不想不出来还有怎
样的结局(笑

-----------------------------
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